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Abstract (en)
The seal comprises a closed seal head (11) of soft rubber material with closed pores. The sealing head is arched and the sealing zone and pressure
surface on the arch frame, which evolves (15) on both sides via relatively large rounding radii into the side wall parts (16) of the sealing head. The
straight-line area (14), which locates parallel to the counter sealing surface on a check is relatively small. The transition areas (15) have relatively
large rounding radii. The extension of the narrow surface (14) is in the range of 1 mm.

Abstract (de)
Falzdichtungsprofil für Fensterflügel, aufweisend einen. Dichtungsrücken aus hartem Kautschukmaterial mit daran ausgebildeter Nutabdecklippe
und Fußzacken und aufweisend einen geschlossenen Dichtungskopf aus weichem Kautschukmaterial mit geschlossenen Poren. Der Dichtungskopf
(11) ist im wesentlichen gewölbeartig ausgebildet. Die Dichtzone bzw. die Andruckfläche ist aus einer schmalen zur Gegendruckfläche am
Blendrahmen parallelen Fläche (14) gebildet, die beidseitig über relativ große Abrundungsradien in die Seitenwandteile (16) des Dichtungskopfes
übergeht (15). <IMAGE>
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